Sodermanlands Golfforbund

Rapport fran Distriktsdomaruppdrag
Skandia Tour Distrikt 2015-08-23

Téivling: Skandia Tour Distrikt

Speldatum: 23 augusti 2015

Arrangor: Jondkers Golfklubb

Tévlingsledare: Lill Ingvarsson

Antal deltagare: 30 startande

Viderlek: Soligt svag vind och runt 24 grader

Domare: Vidar Norén och Lars Yngve Larsson. Assisterande Peter Sundmark
Banbesiktning: Det var lite roda pinnars justeringar som behdvdes

Datum: 23 augusti 2015

Banans skick:

Utmarkt

Lokala Regler :

SGFs regelkort anvdndes. Dom lokala reglerna som inte finns med pa spelkortet
anvindes

Fasta Rdda pinnar behdvde det kompletteras med, och flyttas langre fran sidovatten hinders
markeringar: brytning
Malning: Ingen mélning behovdes.

Samarbetet med
Tévlingsledning:

Utmarkt

Ovrigt:




Sodermanlands Golfforbund

Rapport fran Distriktsdomaruppdrag
Skandia Tour Distrikt 2015-08-23

Bilaga till Domarrapport
Foljande hindelser har medfort ingripande av domare:

Spelare: Christoffer Akerstrém

Handelse: Bollen Iag nara out of bounds s& vi hjalpte till med méatning

Domslut: Bollen var inne pa spelfaltet

Regel: R 27

Decision:

Spelare: Fiona Paldanius Kallfors GK, markdr Lisa Vinger Vidbynasgolf

Handelse: Efter avslutat 16:e hal pa vag mot 17 tar spelaren Kontakt med domaren (LYL)
med fragestallningen om busken vid 16:e hégra sida medgav, som hon tolkat
det, fri dropp.

Domslut: Att om en boll hamnat i rubricerad buske ger inte fri dropp. Bollen skall spelas
som den ligger eller forklaras ospelbar med ett slags plikt. (Foto finns)

Regel: Lokal regel avseende skydd av unga trad (buske) och dess identifiering. Rosa
markering.

Decision:

Spelare: Pontus Karlsson Katrineholms GK. Markdr Jonathan Skarberg Kallfors GK.

Handelse: Efter avslutad rond och innan inldamning av score-kort blir domare kontaktad
(LYL) avseende den handelse som utspann sig pa 10:e green.
Efter bollen hallats ut uppstod oenighet mellan spelare och markér om
aterplaceringen efter en sidoforflyttning pa green hade gatt ratt tillvaga och om
bollen hade spelats fran ratt/fel stalle. Spelaren havdade att han spelat bollen
fran ratt stalle men markdren vill pasta enligt hans uppfattning att den spelats
fran fel stalle. De bestdmde sig for att kontakta TL/domare innan avslutad rond.
Domarna (VN och LYL) samtalade med de inblandade och fick deras
redogorelser.

Domsilut: Att det blev spelarens uppgifter som fick galla, att han vid aterplacerande efter
sidoforflyttning placerat bollen pa ratt stalle och spelat frAn denna plats.
Markdring var inte séker, han sa att han tyckte det var fel stélle.

Regel:

Decision:




